



Date: 18 September 2022

التاريخ: 18 سبتمبر 2022

Ref: 10 / 10 / 364 / 2022

الإشارة: 2022 / 364 / 10 / 10

To: Chief Executive Officer

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

Boursa Kuwait

بورصة الكويت

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Supplementary Disclosure

الموضوع: إفصاح مكمل

KFH: Announcement of Squeeze-Out

بيتك: إعلان عن إشعار الاستحواذ الإجباري

In reference to the above, in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with the requirements of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Rulebook 10 (Disclosure and Transparency), in compliance with the requirements of the Central Bank of Bahrain (CBB) Rulebook, Volume 6, Takeovers, Mergers and Acquisitions Module (TMA Module), and with reference to the previous disclosures concerning Kuwait Finance House's (KFH) voluntary conditional offer to acquire up to 100% of the issued ordinary shares of Ahli United Bank B.S.C. (AUB) by way of share swap (the Offer), and reference is made to KFH's announcement on 25 July 2022 regarding the submission of KFH's revised Firm Intention and dispatch of its Offer Document to AUB with respect to the Offer, and to KFH's Notice of the Offer timetable pursuant to Section 3 of the Offer Document on 7 August 2022, the end of the initial offer period and the initial offer First Closing Date on 7 September 2022 and KFH's announcement on the Offer being declared unconditional in all respects on 8 September 2022. KFH would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بمتطلبات الفصل (4) الخاص بـ (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب (10) الخاص بـ (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال وامتثالاً للمتطلبات مجلد التوجهات (6) الصادر عن مصرف البحرين المركزي، الفصل الخاص بعمليات السيطرة والاندماج والاستحواذ، وإلى الإفصاحات السابقة المتعلقة بالعرض الطوعي المشروط المقدم من بيت التمويل الكويتي (بيتك) للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من الأسهم العادية المصدرة للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب. (الأهلي المتحد) عن طريق تبادل الأسهم (العرض)، وبالإشارة إلى إفصاح بيتك بتاريخ 25 يوليو 2022 بشأن تقديم كتاب النية المعدل وإرسال مستند عرض الاستحواذ إلى الأهلي المتحد فيما يتعلق بالعرض، وإلى إشعار بيتك المؤرخ 7 أغسطس 2022 بشأن الجدول الزمني وفقاً للبنود 3 من مستند العرض، وإلى انتهاء فترة العرض الأولية وتاريخ الإغلاق الأولي للعرض في 7 سبتمبر 2022، وإلى إعلان بيتك أن العرض أصبح غير مشروط من جميع النواحي في 8 سبتمبر 2022، يفيد بيتك بما يلي:

- Having received the 90% Requisite Acceptances, KFH has satisfied all the conditions to give the Squeeze-out Notice to Dissenting Shareholders.
- KFH will exercise its Squeeze-out right in accordance with article 319 bis I of the Commercial Companies Law and article TMA-3.4.4 of the TMA module, as set out in section 5.10 of the Offer Document and has issued the Squeeze-out Notice to all Dissenting Shareholders on 14 September 2022.
- Attached is Announcement of Squeeze-Out
- KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

- قد استوفى بيتك، بعد الحصول على 90% من نسبة القبول المطلوبة، جميع شروط إرسال إشعار الاستحواذ الإجباري للمساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض.
- سيقوم بيتك باستخدام حقه بالاستحواذ الإجباري وفقاً للمادة 319 مكرر 1 من قانون الشركات التجارية البحريني والمادة TMA-3.4.4 من مجلد التوجهات، كما ورد في القسم 5.10 من مستند العرض، وقد قام بإرسال إشعار الاستحواذ الإجباري لجميع المساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض بتاريخ 14 سبتمبر 2022.
- مرفق الإعلان عن إشعار الاستحواذ الإجباري.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

Attached is Appendix (12) 'Supplementary Disclosure Form'. A copy of the same has been submitted to CMA.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد السادة/ هيئة أسواق المال بنسخة منه.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Abdulwahab Issa Al-Rushood

عبد الوهاب عيسى الرشود

Acting Group Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



18 September 2022

18 سبتمبر 2022

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (12)

ملحق رقم (12)

Supplementary Disclosure Form

نموذج الإفصاح المكمل

KFH: Announcement of Squeeze-Out

بيتك: إعلان عن إشعار الاستحواذ الإجباري

Supplementary Disclosure

Date	Listed Company
18 September 2022	Kuwait Finance House (KFH)
Disclosure Title	
KFH: Announcement of Squeeze-Out	
Previous Disclosure	
Date	Title
8 September 2022	Supplementary Disclosure
KFH: Announcement on the Offer Being Declared Unconditional in All Respects	
Developments that Occurred to the Disclosure	
<ul style="list-style-type: none"> Having received the 90% Requisite Acceptances, KFH has satisfied all the conditions to give the Squeeze-out Notice to Dissenting Shareholders. KFH will exercise its Squeeze-out right in accordance with article 319 bis I of the Commercial Companies Law and article TMA-3.4.4 of the TMA module, as set out in section 5.10 of the Offer Document and has issued the Squeeze-out Notice to all Dissenting Shareholders on 14 September 2022. Attached is Announcement of Squeeze-Out KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject. 	
The Financial Effect of The Occurring Developments	
<ul style="list-style-type: none"> Currently, there is no effect on KFH's financial position. 	
<p>Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.</p> <p>If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.</p>	

الإفصاح المكمل

التاريخ	اسم الشركة المدرجة
18 سبتمبر 2022	بيت التمويل الكويتي "بيتك"
عنوان الإفصاح	
بيتك: إعلان عن إشعار الاستحواذ الإجباري	
الإفصاح السابق	
التاريخ	العنوان
8 سبتمبر 2022	الإفصاح المكمل
بيتك: إعلان أن العرض أصبح غير مشروط من جميع النواحي	
التطور الحاصل على الإفصاح	
<ul style="list-style-type: none"> قد استوفى بيتك، بعد الحصول على 90% من نسبة القبول المطلوبة، جميع شروط إرسال إشعار الاستحواذ الإجباري للمساهمين الذين لم يقدموا استثمارات قبول العرض. سيقوم بيتك باستخدام حقه بالاستحواذ الإجباري وفقاً للمادة 319 مكرر 1 من قانون الشركات التجارية البحريني والمادة TMA-3.4.4 من مجلد التوجيهات، كما ورد في القسم 5.10 من مستند العرض، وقد قام بإرسال إشعار الاستحواذ الإجباري لجميع المساهمين الذين لم يقدموا استثمارات قبول العرض بتاريخ 14 سبتمبر 2022. مرفق الإعلان عن إشعار الاستحواذ الإجباري. سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن. 	
الأثر المالي للتطور الحاصل	
<ul style="list-style-type: none"> لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك. 	
<p>يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.</p> <p>إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.</p>	



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House



بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. إعلان عن إشعار الاستحواذ الإجباري

18 سبتمبر 2022

هذا الإعلان يتم نشره امتثالاً لمتطلبات مجلد التوجيهات السادس الصادر عن مصرف البحرين المركزي، الفصل الخاص بعمليات السيطرة والاندماج والاستحواذ ("مجلد التوجيهات")، وبالإشارة إلى الإفصاحات السابقة المتعلقة بالعرض الطوعي المشروط المقدم من بيت التمويل الكويتي ("بيتك") للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من الأسهم العادية المصنفة للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد") عن طريق تبادل الأسهم ("العرض").

وبالإشارة إلى إفصاح بيتك بتاريخ 25 يوليو 2022 بشأن تقديم كتاب النية المعدل وإرسال مستند عرض الاستحواذ إلى الأهلي المتحد فيما يتعلق بالعرض، وإلى إشعار بيتك المؤرخ 7 أغسطس 2022 بشأن الجدول الزمني وفقاً للبند 3 من مستند العرض، وإلى انتهاء فترة العرض الأولية وتاريخ الإغلاق الأولي للعرض في 7 سبتمبر 2022، وإلى إعلان بيتك أن العرض أصبح غير مشروط من جميع النواحي في 8 سبتمبر 2022.

يعلن بيتك أنه، بعد الحصول على 90% من نسبة القبول المطلوبة، قد استوفى جميع شروط إرسال إشعار الاستحواذ الإجباري للمساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض، ويعلن بيتك أنه سيقوم باستخدام حقه بالاستحواذ الإجباري وفقاً للمادة 319 مكرر 1 من قانون الشركات التجارية البحريني والمادة 3.4.4-TMA من مجلد التوجيهات، كما ورد في القسم 5.10 من مستند العرض، وقد قام بإرسال إشعار الاستحواذ الإجباري لجميع المساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض بتاريخ 14 سبتمبر 2022.

يتم نشر إعلان الاستحواذ الإجباري هذا من خلال الإعلان للنسوق عبر بورصة البحرين وبورصة الكويت، وفي صيغتين متداولتين في مملكة البحرين ودولة الكويت، ويعتبر هذا الإعلان بمثابة إشعار نافذ وسار وفعال من بيتك وفقاً للمادة 3.4.8-TMA من مجلد التوجيهات. ويحق لأي مساهم في الأهلي المتحد التواصل في أي وقت من خلال عنوان البريد الإلكتروني التالي: agent@sicobank.com لطلب وثائق العرض والإعلانات (بما في ذلك إشعار الاستحواذ الإجباري).

يحث بيتك جميع مساهمي الأهلي المتحد الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض، والذين يرغبون بقبول العرض، القيام بذلك في أقرب وقت ممكن، مع ملاحظة أن العرض سيبقى مفتوحاً للقبول حتى يوم الجمعة الموافق 23 سبتمبر 2022.

يحق للمساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض، ولديهم اعتراض على الاستحواذ الإجباري، التقدم باعتراضاتهم على الاستحواذ الإجباري من خلال تقديم طلب للمحكمة المختصة خلال ستين يوماً من تاريخ إشعار الاستحواذ الإجباري المؤرخ 14 سبتمبر 2022 (وتنتهي هذه المهلة في 14 نوفمبر 2022).

يود بيتك أيضاً التنويه عن أنه وفقاً للقسم 5.10 من مستند العرض، وما لم تحكم محكمة مختصة بخلاف ذلك، فإن المساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض أو الذين قدموا اعتراضات أمام المحكمة المختصة خلال المهلة المشار إليها أعلاه، سوف يحصلون على أسهم بيتك الجديدة في الفترة ما بين 14 نوفمبر 2022 و8 ديسمبر 2022. وعلى هذا النحو، سيتأخر استلام أسهم بيتك الجديدة من قبل المساهمين الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض أو الذين قدموا اعتراضات أمام المحكمة المختصة إلى نهاية المهلة المشار إليها أعلاه مقارنة بمساهمي الأهلي المتحد الذين قبلوا العرض. بالإضافة إلى ذلك، لن يتمكن المساهمون الذين لم يقدموا استمارات قبول العرض أو الذين قدموا اعتراضات أمام المحكمة المختصة خلال المهلة المشار إليها أعلاه من تداول أسهم بيتك الجديدة المخصصة لهم إلا بعد 5 أيام عمل بعد (وباستثناء) التاريخ الذي تم فيه تخصيص الأسهم لهم.

يكون للمصطلحات غير المعرفة في هذا الإعلان المعنى المحدد لها في مستند عرض الاستحواذ والذي يمكن تنزيله من www.kfh.com و www.sicobank.com.

لا يتحمل أي من مصرف البحرين المركزي أو بورصة البحرين أو وزارة الصناعة والتجارة في مملكة البحرين أي مسؤولية عن دقة واكتمال البيانات والمعلومات الواردة في هذا الإعلان، كما يُخلون مسؤوليتهم صراحةً عن أي نوع من الخسائر التي قد تنشأ عن الاعتماد على محتويات هذا الإعلان.

إن أعضاء مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع.، والظاهرة أسماؤهم في مستند العرض، يتحملون مجتمعين ومنفردين كامل المسؤولية عن دقة المعلومات الواردة في هذا الإعلان. وعلى حد علم واعتقاد أعضاء مجلس الإدارة، الذين بذلوا العناية الواجبة اللازمة، فإن المعلومات الواردة في هذا الإعلان متوافقة مع الواقع ولا توجد أية معلومات قد يؤثر إغفالها على أهمية واكتمال هذا الإعلان.

خالص التقدير،

عبدالله عيسى الرشود

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



KUWAIT FINANCE HOUSE K.S.C.P. ANNOUNCEMENT OF SQUEEZE-OUT

18 September 2022

This announcement is made in compliance with the requirements of the Central Bank of Bahrain (CBB) Rulebook, Volume 6, Takeovers, Mergers and Acquisitions Module (**TMA Module**), and with reference to the previous disclosures concerning Kuwait Finance House's (KFH) voluntary conditional offer to acquire up to 100% of the issued ordinary shares of Ahli United Bank B.S.C. (**AUB**) by way of share swap (the Offer).

Reference is made to KFH's announcement on 25 July 2022 regarding the submission of KFH's revised Firm Intention and dispatch of its Offer Document to AUB with respect to the Offer, and to KFH's Notice of the Offer timetable pursuant to Section 3 of the Offer Document on 7 August 2022, the end of the initial offer period and the initial offer First Closing Date on 7 September 2022 and KFH's announcement on the Offer being declared unconditional in all respects on 8 September 2022.

KFH hereby declares, having received the 90% Requisite Acceptances, that it has satisfied all the conditions to give the Squeeze-out Notice to Dissenting Shareholders and KFH hereby announce that it will be exercising its Squeeze-out right in accordance with article 319 bis I of the Commercial Companies Law and article TMA-3.4.4 of the TMA module, as set out in section 5.10 of the Offer Document and has issued the Squeeze-out Notice to all Dissenting Shareholders on 14 September 2022.

This announcement is being made through a market announcement in the BB and BK and through a newspaper publication in two official newspapers in circulation in the Kingdom of Bahrain and in the State of Kuwait, and such announcement shall be deemed to be a valid and effective notice issued by KFH pursuant to article TMA-3.4.8 of the TMA Module. AUB Shareholders may also contact the following email address: agent@sicobank.com, at any point in time, to request the Offer documentation and announcements (including the Squeeze-out Notice).

AUB shareholders who have not yet responded to the Offer and wish to accept it are encouraged to do so as soon as possible, noting that the Offer remains open for Acceptances until Friday, 23 September 2022.

Dissenting Shareholders shall be entitled to file any objections to the Squeeze-out through an application made to a competent court within sixty calendar days from the date of the Squeeze-out notice, which was issued on 14 September 2022 (expiring on 14 November 2022).

KFH would also like to note that, in accordance with section 5.10 of the Offer Document, unless otherwise ordered by a competent court, Dissenting Shareholders and shareholders who have submitted objections to the Offer during the period prescribed above, shall receive the New KFH Shares between the 14th of November 2022 and 8th of December 2022. As such, receipt of the New KFH Shares by Dissenting Shareholders and shareholders who have submitted objections to the Offer till the end of the period prescribed above, will be delayed compared to AUB Shareholders who have accepted the Offer. Furthermore, Dissenting Shareholders and shareholders who have submitted objections to the Offer during the period prescribed above, will not be able to trade the New KFH Shares allotted to them until 5 business days after (and excluding) the date on which the shares are allotted to them.

Capitalised terms not defined herein shall have the meaning defined in KFH's Offer Document which may be downloaded from www.sicobank.com and www.kfh.com.

The Central Bank of Bahrain, Bahrain Bourse and the Ministry of Industry and Commerce in the Kingdom of Bahrain assume no responsibility for the accuracy and completeness of the statements and information contained in this announcement and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from the reliance upon the whole or any part of the contents to this announcement.

The directors of Kuwait Finance House K.S.C.P., whose names appear in the Offer Document, jointly and severally accept full responsibility for the accuracy of information contained in this announcement. To the best of the knowledge and belief of the directors, who have taken all reasonable care to ensure that such is the case, the information contained in this announcement is in accordance with the facts and contains no omissions likely to affect the importance and completeness of this announcement.

Best Regards,

AbdulWahab Essa Al-Rushood
Acting Group Chief Executive Officer